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Město Milevsko 
Finanční výbor zastupitelstva města Milevska 
se sídlem náměstí E. Beneše 420, 399 01 Milevsko  
telefon: 382 504 105, 382 504 111, e-mail: sekret@milevsko-mesto.cz, www.milevsko-mesto.cz 
___________________________________________________________________________   
V Milevsku 09.03.2022 
Č. j.: MM 17800/2022 

Zápis č. 23/2022 

z 23. zasedání Finančního výboru Zastupitelstva města Milevska 
konaného dne 09.03.2022 

Za FV ZMM:  Mgr. Petr Barda  - předseda FV ZMM (dále jen FV) 
  Mgr. Pavel Koutník  - člen FV - nepřítomen 
  Pan František Šach  - člen FV  
  Ing. Mgr. Miroslav Doubek  - člen FV - online 
  Mgr. Ondřej Šimánek  - člen FV - omluven 
  Bc. Květoslava Marvanová  - členka FV  
  Mgr. Martin Třeštík  - člen FV  
  JUDr. Martin Kupec, Ph.D. - člen FV - online 
  Ing. Miloslav Šváb  - člen FV - omluven 
 
Za MěÚ Milevsko:  Ing. Hana Jánová  - předávající tajemník FV, vedoucí úřadu 
   Ing. Vendula Pekárková Matoušková -   nastupující tajemník FV, vedoucí OF 
  
Program zasedání: 
 

1. Úvod, zahájení  
2. Předání funkce tajemnice FV 
3. Stav rozpočtu roku 2022 
4. Rozpočtové změny 2022  
5. Zřízení spořícího účtu 
6. Různé  

 
 
 

 

1. Úvod, zahájení  
 
Zasedání FV se konalo v kanceláři starosty města od 16:00 h. 
 
Předseda členy FV přivítal a jednání zahájil, jednání je usnášeníschopné v počtu 4 členů + 2 členové 
online. 
 
Podklady k jednotlivým bodům byly členům zaslány. 
 

2.  Předání funkce tajemnice FV 
 
H. Jánová představila členům FV nastupující tajemnici FV V. Pekárkovou Matouškovou, vedoucí OF, a 
informovala, že dnešní body programu bude komentovat ve spolupráci s ní.  
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3. Stav rozpočtu roku 2022 
 

H. Jánová seznámila členy FV s aktuálním stavem salda rozpočtu ve výši -68.160,47 tis. a okomentovala 
důvody jeho zhoršení oproti schválenému rozpočtu 2022 v návaznosti na již schválené rozpočtové 
změny. 

 
4. Změna rozpočtu v roce 2022  

 
Členové FV byli seznámeni se změnou rozpočtu předkládanou na jednání ZM dne 16.03.2022. 
 
M. Doubek vznesl připomínku k textaci rozpočtových opatření, aby bylo patrnější, zda se jedná o 
navýšení NA částku nebo navýšení O částku v rozpočtovém opatření uvedenou.  
 
Několik z rozpočtových opatření je tvořeno navýšením příspěvku města příspěvkovým organizacím 
z důvodu nárůstu cen energií. V. Pekárková Matoušková vysvětlila systém určení částky navýšení.  
M. Doubek žádá zaslání podkladů (žádostí) některé z příspěvkových organizací, ze které je zřejmý způsob 
kalkulace požadovaného navýšení.   
  
Usnesení FV ZMM č. 57/22:  
Finanční výbor doporučuje Zastupitelstvu města Milevska schválit RO č. 31 až 39 v rámci rozpočtové 
změny č.7/22 v předloženém znění. 
 
Hlasování:  pro: 6 proti: 0   zdržel se: 0  Usnesení bylo schváleno 
 
 

5. Zřízení spořícího účtu 
 
V. Pekárková Matoušková informovala o zřízení spořícího účtu u ČSOB s úročením 2% p. a. a 
s disponibilitou +1 D. Volné prostředky budou převedeny, jakmile bude připraven účetní systém na 
automatické účtování výpisů. 
 
Další informace se týkala faktu, že účty města u bankovních institucí nejsou pojištěné, protože podle 

legislativy EU se systém pojištění vkladů nevztahuje na orgány veřejné správy. 
 

6. Různé 
 
V. Pekárková Matoušková informovala o existenci dokumentu Plán financování a obnovy vodovodů a 
kanalizací na období 2022 až 2031 od společnosti ČEVAK a.s., který bude poskytnut členům FV 
k detailnímu prostudování s dostatečným předstihem před dalším zasedáním FV. 
 
Požadavek M. Třeštíka na předložení přehledu daňových příjmů na příštím zasedání FV.  
 
Z diskuse dále vyplynula akutní potřeba aktualizace plánovaných investic vzhledem k inflaci a dalším 
faktickým změnám situace města, M. Třeštík upozorňuje na potřebu dlouhodobějšího (3-5 let) výhledu u 
velkých investičních záměrů pro efektivnější hodnocení možnosti jejich financování a realizace.  
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Diskuse pana M. Doubka a pana M. Kupce ohledně potřeb investic do ulic Gen. Svobody, Havlíčkova a 
Sokolovská – požadují obnovené prostudování existujících projektů a studií. Bude projednáváno 
s vedoucím OISM.  
 
M. Kupec požaduje větší zapojení dotačních titulů, V. Pekárková Matoušková potvrdila, že tuto potřebu 
sdílí i vedení úřadu napříč odbory.  
 
H. Jánová poděkovala členům FV za dosavadní spolupráci a pro další zasedání FV se rozloučila.  
 
Další termín jednání před květnovým jednání zastupitelstva byl předsedou FV stanoven na 27.04.2022 
 
Jednání bylo ukončeno v 17,30 h. 

 
 
 
 
Mgr. Petr Barda 
předseda FV ZMM 
 

Přílohy:  

- Změna rozpočtu města Milevska pro jednání ZMM dne 16.03.2022 
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